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Ordförande har ordet  
 
Under detta verksamhetsår har styrelsen fokuserat på att få rutiner på plats, samt att utveckla 
våra ledare. Vi har haft ca. 10 ledare på ledarutbildning under året. Vi har sett till att fördela 
uppdragen i styrelsen så att vi har haft ansvar för olika delar så som kioskansvarig, 
evenemangsansvarig, ansvarig för inköp, ansvarig för matchkläder, ansvarig för Triss, 
ansvarig för toapapper etc. Dessutom har vi haft en ovärderlig resurs i Arne Lindqvist som ser 
till att ekonomin sköts löpande. 

- Jag vill passa på att gratulera HKG’s seniorlag Herr som kom på en framgångsrik 
sjunde plats i Division 2. Detta innebär att herrarna har etablerat sig som ett lag att 
räkna med i division två. Inför nästa säsong har vi gjort klart med en ny tränare, 
Charlie Röxner, då vår nuvarande tränare Jonathan Eriksson har valt att lämna sitt 
uppdrag. William Samuelsson kommer fortsätta att stödja Charlie under kommande 
säsong.  

- Pojk och Flicklag från HKG har medverkat i både Skadevi Cup och i Hallby med bra 
resultat. Det är fantastiskt att se hur våra lag hejar fram varandra under cuperna! 

- Det är med stor glädje vi kan konstatera att vi blivit fler spelare i de yngre lagen. 
Handbollsskolan har haft ca 30 spelglada barn. 

- Guldkroken Cup kunde inte genomföras i år pga. för få anmälda lag. Under 
nästkommande säsong kommer inbjudan att gå ut tidigare och förhoppningsvis kunna 
locka lagen till oss tidigt på säsongen. Vi kommer också att se över möjligheten att 
anordna Guldkroken Cup så att det inte krockar med sportloven då det ofta har angetts 
som ett skäl till att man inte får ihop lag. 

- Pga. rådande pandemi har HK Guldkroken inte kunnat genomföra sin sedvanliga 
säsongsavslutning. Styrelsen har därför beslutat att köra en ”Kick-Off” för säsongen 
2020–2021. Vi kommer docka få anpassa oss efter folkhälsomyndigheten samt 
kommunens direktiv. 

 
Under säsongen har vi haft stort stöd av den så kallade ”Arrangemangsgruppen” som består 
av ett antal eldsjälar. De har hjälp till vid Herrmatcherna för att allt ska flyta på så bra som 
möjligt. Arbetsuppgifterna har bl.a. rört sig om flagghissning, entré, tekniska möten, städning 
av läktare m.m. Detta arbete är så klart mycket uppskattat! 
 
Beachhandbollsplanen har under sommarsäsongen använts av flertalet lag som tränat efter 
säsongsavslut vilket varit kul att se! Även försäsongsträningen 2020 sker bl.a. på 
Beachhandbollsplanen. 
 
Vi har under våren lyckats knyta till oss en ny kanslist, David Samuelsson. Det känns mycket 
bra att ha denna resurs i föreningen då det kommer att avlasta många i Styrelsen med 
administrativt arbete och även öka tillgängligheten för spelare, ledare och föräldrar att komma 
i kontakt med föreningen.  
 
Föreningen har några eldsjälar som ställer upp som funktionärer till sekretariatet. Detta är 
givetvis en ovärderlig resurs! Här behöver vi bli fler! Hör av er till styrelsen eller David om ni 
är intresserade att hjälpa till.  
 
Fredrik Wigren, Ordförande HK Guldkroken 
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Styrelsens sammansättning: 
 
Ordförande: Fredrik Wigren  
Vice ordförande: Susanne Andersson 
Sekreterare: Anna-Karin Ribnert avgick 20/5–20 
Ledamöter: Anna-Karin Ribnert, Jenny Roos Nydén och Anneli Karlsson  
Suppleanter: Fredrik Bladh. 
Utöver styrelsen har föreningen utsett Arne Lindkvist som kassör 
 
Domaransvarig: Anneli Karlsson med stöd av Susanne Andersson. 
Sportgrupp: Vakant 
Sponsoransvarig: Fredrik Blad med stöd av Arne Lindqvist och Fredrik Wigren 
 
 
Styrelsen har under året haft 9 protokollförda möten, varav ett möte per capsulam. Därutöver 
har ett antal informella möten skett där både styrelseledamöter, ledare och andra intresserade 
träffats och utbytt erfarenheter som gjort att föreningen blivit stabilare. Föreningen har under 
säsongen haft 220 medlemmar vilket är oerhört glädjande. 
 
William Samuelssons vars arbete med PantaMera har placerat HKG på en hög plats, 
miljömässigt i Sverige, kämpar vidare. Stort tack du är grym!   
 
Som bekant skulle vi ha firat vårt 40-årsjubileum under våren. Detta fick dock skjutas på 
framtiden pga. Corona-pandemin. Det gjorde att även ungdomsavslutningen fick ställas in och 
säsongen fick ett abrupt slut, då Guldkrokshallen stängde och vi fick ställa in såväl 
Seniormatcher som ungdomsmatcher och träningar. Ungdomsavslutningen med efterföljande 
jubileum planeras nu att hålla under hösten 2020. 
 
Lagens försäljningsuppdrag har omfattat den traditionella försäljningen av toalett- och 
hushållspapper, samt Triss. 
 
Vi riktar ett varmt tack till Er alla som ställt upp under verksamhetsåret! 
 
Fredrik Wigren genom styrelsen 
  



 
 

4 
 

Lagens Verksamhetsberättelse 
Herr senior 
Lag A-lag 

Lag: Senior A-lag 

Ledare: Jonatan Eriksson, Chrille Wester, William Samuelsson 

Antal spelare i laget: 14 

Antal lag: 1 

Träningstillfälle/vecka 2-3 

Träningsläger: - 

Seriespel: Div. 2  

Resultat seriespel: 7:e plats 

Cuper: - 

Resultat cuper:  - 

Andra aktiviteter:  Sociala 

Träningspris (2 st): Freddy Yström, Andreas Johnsson 

Kompispris: Ola Wester 

Utvecklingspris: Måns Griberg 
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsongen. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  
Målet var att hänga kvar i Div. 2 
 
 
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare? 
Till framgång finns inga genvägar! Träning och åter träning är främsta framgången. 
 
 
 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen.   
Lagandan och stämningen i gruppen har varit genuint god under hela säsongen. 
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Lag B-lag 

Lag: 

Senior B-lag (Silverkroken) 

 

Ledare: Michael Åberg, Arne Lindkvist och Henrik Rosebrink 

Antal spelare i laget: 30 

Antal lag: 1 

Träningstillfälle/vecka 1 gång 

Träningsläger: - 

Seriespel: Div. 4 

Resultat seriespel: 4:e plats 

Cuper: - 

Resultat cuper:  - 

Andra aktiviteter:  - 

Träningspris (2 st): Simon Isaksson, Edvin Thörn 

Kompispris: Wilhelm Saxe 

Utvecklingspris: Martin Korneliussen 

 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsongen. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  
Målet var att blir fler som spelar handboll och även få till en trupp för nästa säsong. Många 
har kommit och provat. Vi har nu ett stabilt gäng på ca 12 grabbar. Men vi behöver bli 
ytterligare flera spelare till nästa säsong. 
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare? 
Man behöver ha en kontinuitet på träningar och match. Vi har denna säsong lidit av att vi inte har 
samma uppställning match efter match, träning efter träning, De som har varit med har gjort det bra! 
Ett gemensamt mål, tydligt och kommunicerat är det vi kommer att ta med oss till nästa säsong. 

 

Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen.   
Lagandan och stämningen i gruppen har varit fantastiskt 
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Lag P14-16 
Lag: P14-16 

Ledare: Tobias Gustafsson, Veronica Friberg 

Antal spelare i laget: 14 

Antal lag: 2 

Träningstillfälle/vecka 3 

Träningsläger: - 

Seriespel: P14 + P16 

Resultat seriespel: P16 3:a, P14 6:a 

Cuper: Skadevi, Hallby 

Resultat cuper:  B-slutspel 

Andra aktiviteter:   

Träningspris (2 st): Otto Bädicker, Oliwer Ekström 

Kompispris: Jimmy Pettersson 

Utvecklingspris: Hugo Blixt 
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsongen. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  
Samarbetet med IFK Karlsborg har utvecklat båda årskullarna väldigt mycket. Bättre tempo 
på träningarna har höjt samtliga spelare ett, i vissa fall, två snäpp.  
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare? 
Samarbete med andra föreningar är bra!  
 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen.   
Lagandan i gruppen var i början på säsongen något splittrad. Efter hand när samarbetet med 
KBG satte sig så hittade spelarna sina nya roller i sina nya lag.  
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Lag F 16 
Ledare: Johanna Nilsson, Sanna Börjesson 
 Antal spelare i laget: 11 
 Antal lag: 1 
 Träningstillfälle/vecka: 2,5 
 Träningsläger:0 
 Seriespel: VHF F16 
 Resultat seriespel: 7/7 
 Cuper: Skadevi Cup, Hallbybollen 
 Resultat cuper: B-slutspel 
 Andra aktiviteter: USM i Alingsås & Mölndal 
 Träningspris (2 st): Lova Bjurström, Siri Laurio 
 Kompispris: Siri Laurio 
  
Utvecklingspris: Siri Rydberg 
  
  
Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsong. Jämför utfall 
med de förväntningar/mål som fanns: 
Under säsongen 2019/2020 har vi kämpat på för att ha kvar så många som möjligt av 
truppen och fortsätta tycka att handboll är en fantastiskt rolig sport. Vi har tyvärr drabbats av 
en hel del skador och sjukdom i perioder under säsongen vilket har inneburit stundtals 
väldigt få spelare som har kunnat delta i träningarna till 100% och därav begränsad 
träningskvalitet. Men en klar majoritet av tjejerna har verkligen kämpat på och visat att de 
både vill utvecklas och att de älskar sporten, i synnerhet vid de tillfällen vi haft 
matchuppställning helt utan eller men enstaka avbytare - det har snarare drivit dem att 
utmana sig själva samt att våga och vilja ännu mer. Så trots att vi denna säsong stått för 
extra tufft motstånd då vi spelat i F16-klass med majoriteten F14 och F15 (vilket resulterade 
många förluster) har detta lag tydligt visat att de inte ger upp och att de brinner för att spela 
handboll och att de har en vilja att fortsätta utvecklas.  
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela 
med er till andra ledare: 
Återigen har laget i slutet av säsongen lyckats rekrytera några nya spelare, som inte har 
någon större erfarenhet av handboll. Det ser vi som ett positivt tecken på vårt fokus att 
handboll ska vara roligt och inkluderande! Men också att vi har ett fantastiskt gäng tjejer i 
laget som hjälper till att skapa en välkomnande och härlig stämning.  
  
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen: 
Efter denna säsong känns laget på sätt och vis ännu mer sammansvetsat. Med de 
utmaningar vi mött som liten trupp med en hel del skador, sjukdom kombinerat med tufft 
motstånd hade det kanske inte varit konstigt om det tärt något på självförtroendet. Men här 
känns det snarare tvärtom för de flesta - ju mer utmaningar de har mött desto starkare har de 
visat sig både individuellt och som lag.  
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Lag P-13 
Lag: P13 

Ledare: Fredrik Wigren, Niclas Ribnert, Nils H Ekholm 

Antal spelare i laget: 17 

Antal lag: 1 

Träningstillfälle/vecka 2 

Träningsläger: - 

Seriespel: P13 

Resultat seriespel: 
P13 8:e plats i en ofullständig serie (vissa har spelat 17 matcher, vi spelade 
14) 

Cuper: Skadevi Cup, Hallbybollen 

Resultat cuper:  
B-slutspel i Skadevi Cup. A-slutspel i Hallbybollen där vi förlorade i 1/8 
delen 

Andra aktiviteter:   

Träningspris (2 st): Oscar Wigren, Felix Ribnert 

Kompispris: Pontus Bäckman 

Utvecklingspris: Linus Davidsson 
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsong. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  
Under säsongen har killarna utvecklats både fysiskt och handbollsmässigt. Nils H Ekholm har 
stått för mycket av den utvecklingen rent hanbollsmässigt. Försvarsmässigt har killarna 
utvecklats och de har börjat ta för sig på ett helt annat sätt än tidigare. 
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare? 
Att vi ska ta till vara varje individs unika egenskaper och spela runt med killarna på olika 
positioner. 
 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen.   
Vi har en god sammanhållning i gruppen. Beslutet i början av säsongen att killarna skulle 
stanna kvar och duscha efter träningen har bidragit positivt till lagandan. 
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Lag F13 
Lag: F13 

Ledare: Marco Enell, Stina Nyden, Mattias Andersson 

Antal spelare i laget: 
18 tjejer totalt, tre nya denna säsong, två av dessa som har börjat spela 
matcher 

Antal lag:  

Träningstillfälle/vecka 2 

Träningsläger: 0 

Seriespel: F13 

Resultat seriespel: Sist 

Cuper: Scadevi och Hallby 

Resultat cuper:  S; vinst i första matchen i B-slutspel, H; Förlust i B-slutspel 

Andra aktiviteter:   

Träningspris (2 st):  

Kompispris:  

Utvecklingspris:  
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsongen. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  
Saknas fortfarande självförtroende under match. De kan mycket bättre på träning än det som 
visas på match. 
Försvar: Bra. Vissa fall jättebra. nått upp till förväntningarna. 
Kontring: blir sällan möjlighet att kontra. Ser inte spelet. Har inte nått upp till förväntat. 
Anfall: Bättre passningar gör laget säkrare. Tar inte sitt ansvar, lämnar över bollen till ett fåtal 
som ska göra mål. Spelar handboll i sida inte på djupet. Under förväntan. 
Vissa har kommit igång och börjar skjuta. Alla måste börja våga. 
Målvaktspelet: En ordinarie målvakt som gör toppenmatch efter toppenmatch. En tjej som kan 
stå om så behövs. Över förväntan. 
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare? 
Föräldrarna påverkar barnen hemifrån mer än jag tidigare insett.  
Saknas grundläggande styrka, kondition och rörlighet. Måste börja tidigare. 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen.   
Har alltid haft en bra sammanhållning i laget och så startade även denna säsong. Vi har dock 
fått osunda grupperingar i laget. Det hjälper att prata om det. Men sen halkar det tillbaks över 
tid. 
Alla skall kunna och vilja umgås med varandra under den tiden som har med handboll att göra 
är vår strategi. Nu när vi vet vi att det finns ett problem som vi behöver jobba med. 
Föräldrar i laget gör sig hörda om orättvisor som de tycker sig se. Ang speltid, coachning mm. 
Som gör att vi tränare måste lägga energi på icke produktiva saker. 
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Lag F 10 
Lag: F10 08/09 

Ledare: 
Petra Rosebrink, Marco Telenius, Emelie Tegnelund, Elin Torstensson 
Miccael Sarikarri 

Antal spelare i laget: 28 

Antal lag: 2 

Träningstillfälle/vecka 2 

Träningsläger: Skulle haft övernattning i hallen men Corona kom i vägen 

Seriespel: F10 

Resultat seriespel: Väldigt bra  
Cuper: Skadevi och Hallby 

Resultat cuper:  Skadevi gick bra Hallby gick väldigt bra  
Andra aktiviteter:   Som sagt skulle haft övernattning i hallen men Corona kom i vägen  
Träningspris (2 st): Alexandra och Saga 

Kompispris: Celine 

Utvecklingspris: Marley 
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsong. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns: Tjejerna har haft en utveckling som varit en resa spikrakt 
uppåt i år. Våra förväntningar inför denna säsong var att få en spelförståelse och gå mer 
mot mål och hitta varandra på planen. Vilket tjejerna verkligen gjort de har haft en 
supersäsong. 
De har uppnått målen vi haft och utvecklas i både försvarsspel och anfall. 
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare?  
Vi lät telefonen vara hemma under cup, bästa beslut vi gjort barnen var glada och lekte 
med varandra och verkligen andades handboll under Hallby. Detta gjorde att laget 
stärktes ytterligare och de fick en VI känsla i laget. Vi ledare hade telefoner i fall barnen 
behövde ringa. Men vi hade dem i fickorna så mycket som möjligt. 
 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen.  Väldigt god tjejerna har väldigt 
roligt ihop. De är jättevälkomnade mot Nya spelare. 
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Lag P9 
Lag: P9 2010/2011 

Ledare: Malin Pettersson, Sofia Andersson och Henrik Fredén 

Antal spelare i laget: 17 st.  

Antal lag: 1 

Träningstillfälle/vecka 1 

Träningsläger: - 

Poolspel: 2 sammankomster i Skövde 

Resultat poolspel: - 

Cuper: Skadevi cup 

Resultat cuper:  - 

Andra aktiviteter:  Aktivitetsdag där vi tittade på a-lagsmatch, tränade och åt pizza 

Träningspris (2 st): Benjamin Gericke, Lukas Sörman 

Kompispris: Charlie Froh Lilja 

Utvecklingspris: Viktor Piepkorn 
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsong. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  
Killarna har gjort jättestora framsteg i att spela handboll. De har börjat förstå spelet, lärt sig 
mer försvarsspel, kontringar och försöker helt enkelt att spela mer handboll. De har gått från 
att ha roligt med bollekar till att börja träna och spela ett riktigt spel. Målet med säsongen har 
varit att få ihop ett lag både antalsmässigt men också ett lag med stark lagkänsla. Vi anser att 
vi nått målet då vi har en positiv laganda med hög närvaro från alla killar.  
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare? 
Att man ska ha fart i träningen för att få killarna stimulerade hela tiden. Vi upplevde att det 
hjälpte oss att ha genomtänkt plan inför träningen där upplägget bör vara att minska 
stillastående/köer på träningen och övningar inom tidsspannet 5-15 min annars tappar killarna 
lätt fokus. Vi har jobbat med enkelheten i övningarna och har sedan byggt på allt eftersom 
killarna utvecklas. Vi har haft en hög ledarnärvaro på träningarna genom hela säsongen vilket 
vi märkt är en styrka.   
 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen.   
Lagandan är bra och vi har försökt att stärka den under hela säsongen genom att hela tiden 
samtala kring hur man är en schysst lagkompis och hur vi förväntar att de ska uppföra sig 
under träningen. Det har varit en jättepositiv säsong.  
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Lag F9 
Lag:  F9 2010/2011 

Ledare: Johanna Nilsson 

Antal spelare i laget: 14 

Antal lag: 1 

Träningstillfälle/vecka 2 

Träningsläger: Övernattning med träning i vintras.  

Seriespel: Nej 

Resultat seriespel: X 

Cuper: Skadevi samt anmälda till Aprilcupen som blev inställd 

Resultat cuper:  50% vinst och förlust ungefär. 

Andra aktiviteter:  Herrmatchsuportrar i samband med övernattning 

Träningspris (2 st): X 

Kompispris: X 

Utvecklingspris: X 
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsong. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  

Vi hade som mål att lära tjejerna regler och grunder i handboll samt hur man beter sig i 
grupp/lag. Dom kan grunderna och är riktigt bra. Tränar varannan träning på helplan eftersom 
vi går upp på det nästa säsong, vilket också gått över förväntat. Började med en himla liten 
grupp men har ökat i antal och vi är ett bra kompisgäng! 
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare?  

De 3 yngre tränarna i truppen har lärt sig otroligt mycket vad gäller tålamod och stämning. 
Tagit till sig mycket från Basutbildningen som de använt sig av, tex detta med att se varje 
individ för sig, vikten av upprepning samt fokus på kastarm.  
 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen  

 Vi är ett jättebra lag med härlig stämning. Hade någon incident när någon i laget tog för stor 
plats och tyckte sig vara bättre än andra. Det tog vi tag i direkt och nu har alla sin självklara 
plats i laget. Övernattningen gick över förväntan. Superhärligt gäng verkligen!  
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Handbollsskolan  
Lag: Handbollsskolan 

Ledare: 
Patrik Andersson, Robert Åberg, Michael Åberg, Jimmy Siren och Therese 
Bodin 

Antal spelare i laget: 38st pojkar och flickor 

Antal lag: 0 

Träningstillfälle/vecka 1 

Träningsläger: 0 

Seriespel: Nej 

Resultat seriespel: Inget resultat 

Cuper: Ingen cup 

Resultat cuper:   

Andra aktiviteter:  Inga andra aktiviteter 

Träningspris (2 st): Delar inte ut det när det handlar om lek 

Kompispris: Delar inte ut det när det handlar om lek 

Utvecklingspris: Delar inte ut det när det handlar om lek 
 

Beskriv kortfattat lagets utveckling handbollsmässigt denna säsong. Jämför utfall med de 
förväntningar/mål som fanns:  
 
Vi har jobbat mycket med passningar, skott och isättningar då vi vill att de ska kunna de 
viktigaste delarna av spelet Handboll. Vi har spelat matchspel varje träning och haft bollen 
med i nästa alla övningar. Utvecklingen har varit enorm och de har tagit stora steg. Alla 
spelare har lärt sig en vanlig stegisättning och vi har även startat med en bruten isättning. Vi 
har startat med lite lek första fem minuterna men sen fokuserat på handboll och bli vän med 
bollen. 
 
Beskriv kortfattat de viktigaste erfarenheterna ni gjort och som ni vill lära av och dela med 
er till andra ledare?  
 
Att man måste vara många ledare och utbildade ledare. Det är svårt att lära ut handboll om 
man inte har mycket med sig i ryggsäcken.  
 
Beskriv kortfattat lagandan och stämningen i truppen 
 
Vi har haft riktigt kul och haft många som verkligen vill lära sig spela handboll och det var 
därför man kommer till träningen.  
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Ekonomi 
Resultaträkning och Budget 
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Balansrapport 
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Kommande säsong 2020-2021 
Verksamhetsplan  
Klubbkänslan 

Styrelsen har äntligen lyckats värva en kanslist, David Samuelsson. Med denna rekrytering hoppas vi 
att våra ledare får en bättre löpande service och snabbare återkoppling på frågor och funderingar. 
Klubbens ungdomslag åker gemensamt på Hallbybollen. Vi kommer under nästa år verka för att 
starta och stärka olika arbetsgrupper i klubben, detta för att avlasta styrelsemedlemmarna samt att 
öka vi-känslan i klubben. Förutom årsavslutningen skall uppstartsmöten med teamaktiviteter 
genomföras för ledare. Vi kommer även att anordna det uppskjutna 40-årsjubileet, som planeras att 
genomföras under hösten 2020. Detta kommer ytterligare att stärka klubbkänslan. En reservation 
dock, för att läget med Corona-pandemin tillåter detta. 

Marknadsföring 

Öka marknadsföringen av HKG genom att be om lov att få komma ut i skolorna och presentera vår 
verksamhet. På senare år har detta tyvärr ej tillåtits av skolan. 

Lagen 

Idag har HKG: 2 Seniorlag, Herr A och Herr B. Vi har 7 ungdomslag i seriespel samt ett flicklag och ett 
pojklag i handbollsskolan som spelar poolspel. Ambitionen är att genomföra klasshandboll till hösten. 
Vi skall försöka locka hit lag för att kunna genomföra Guldkroken Cup under februari 2021. 

Möten 

Styrelsen planerar att upprätta en mötesplanering för säsongen 2020–2021. Planerat antal 
styrelsemöten kommer var mellan 8–10 stycken med tyngdpunkten lagd på uppstart av säsongen. 
Även möten med arrangemangsgruppen planeras inför uppstart av säsongen. 

Utbildning 

Vi kommer att erbjuda ett antal ledarträffar. I samband med dessa träffar skall en kortare utbildning 
utföras. Exempel på utbildningar som planeras är Skadeförebyggande samt akut skadehantering, 
Utbildning i hantering av den nya hemsidan Laget.se, som bland annat innefattar närvaroregistrering 
etc. Vi erbjuder alla tränare att genomgå Grund, Bas 1 och Bas 2 utbildningar. Seniortränaren 
kommer att genomföra hjälpträningar för lagen F/P 16, F/P 14. Planerat är en träning per lag. 
Domarutbildning kommer fortlöpa som tidigare säsonger d.v.s. i början av säsongen. Utbildningar av 
funktionärer sker också under säsongen för både seniorer och ungdomslag. 

Ekonomi 

Föreningen har satt en budget för verksamhetsåret 2020–2021. Här ser styrelsen en risk för 
minskade intäkter p.g.a. rådande pandemi. Dock skall styrelsen aktivt arbeta för att öka 
sponsorintäkterna och i övrigt se över både kostnader och intäkter. Prognoser kommer löpande att 
upprättas och presenteras för styrelsen för att ha bättre översikt över föreningens ekonomi. I och 
med att vi får upp den nya hemsidan ska vi göra en reklamkampanj för ”Gräsroten”, detta kommer 
också att annonseras i medlemsfoldern och programbladen. Avslutningsvis har vi gjort en SWAT 
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analys där vi ser vissa risker i hur säsongen kommer att starta och i vilken utsträckning. Här ser vi 
både en risk på inkomstsidan men även på antalet medlemmar. 

Styrelsen HK Guldkroken, genom Fredrik Wigren 

 

Budget 
Budgeten för säsongen 2020–2021 har upprättats och kommer att gå med ett kalkylerat 
minusresultat om ca. 28 000: -. Orsaken till detta är det osäkra läget p.g.a. rådande pandemi, då det 
anses osäkert med sponsorintäkter och entréavgifter. Föreningen har även för kommande säsong 
anställt en kanslist på 25%, med ökade kanslikostnader som följd. Tidigare år har styrelsen själv fått 
utföra kansliuppdrag, men detta är ej hållbart i längden. 


